



Artist: Various Artists  
Title: Backlist Vol. 4 – Compiled And Mixed By Noah Levin  
Art. Nr.: EVO054  
Pre-Order: 30/07/2021  
Release Date: 13/08/2021  
Publisher: Evosonic Records  
Format: Compilation  
Genre: Electronica, Indie Dance, House, Deep House, Progressive House,  
Techno (Raw / Deep / Hypnotic) & (Peak Time / Driving), Hard Techno  
Offer: Download & Streaming

### **Teaser Deutsch/English (256 Zeichen)**

Die vierte Compilation des Back Katalogs wurde diesmal von Noah Levin zusammengestellt und gemixt. Einfach war der Continuous Mix auch diesmal nicht, da die Tracks wie gewohnt Genre übergreifend sind. Das Resultat ist dennoch meisterlich.

The fourth compilation of the Back catalog was this time compiled and mixed by Noah Levin. The Continuous Mix was not easy this time, because the tracks are as usual genre-spanning. The result is nevertheless masterful.

---

### **Beschreibung/Description (1025 Zeichen)**

Happy Birthday Evosonic Records. Du bist jetzt 5 Jahre jung und doch schon so erwachsen. Die Zusammenstellung dieser Compilation unterstreicht das sehr beeindruckend. All die verschiedenen Styles hast du veröffentlicht, obwohl du weißt, dass es dadurch sehr viel schwieriger ist, sich auf Dauer zu beweisen. Unbeirrt gehst du deinen Weg, von Genre Schublade zu Genre Schublade. Bemerkenswert. Als Beweis für unsere Bewunderung schenken wir dir einen unveröffentlichten Track. Genauer gesagt schenken dir die Jungs von Dudelsaladt ihren Track „Organicmeal“. Ein feines Stück Techno, das nur für besondere Anlässe zurückgehalten wurde. Mach weiter so und wir versprechen dir, auch in Zukunft nur die Besten Artists für den Continuous Mix auszuwählen.

Happy Birthday Evosonic Records. You are now 5 years young and yet already so grown up. The compilation of this compilation underlines that very impressively. All the different styles you have released, even though you know that this makes it much harder to prove yourself in the long run. Undeterred you go your way, from genre pigeonhole to genre pigeonhole. Remarkable. As a proof of our admiration we give you an unreleased track. More precisely, the guys from Dudelsaladt give you their track "Organicmeal". A fine piece of techno that was only held back for special occasions. Keep up the good work and we promise to select only the best artists for the Continuous Mix in the future.

---

## **Track List / Infos:**

01. Elektrifizierer - Von Kopf bis Fuss (Chris Maico Schmidt Remix) 09:09 min.
02. Mile Diskovic - Karma Alarma (Mar io Remix) 05:57 min.
03. AC Fuser - What Did You Do (Original Mix) 06:15 min.
04. Barbaros - Fate (Cie Remix) 06:58 min.
05. Ponchmann - Chouquette (Original Mix) 06:17 min.
06. Awiy Disco - My Galaxy (Original Mix) 06:56 min.
07. dudelsaladt - Organicmeal (Unreleased Track) 06:20 min.
08. Maxie König - Phobos (Original Mix) 06:22 min.
09. Die Raumzeit Architekten - Der Kleine Muck (Michael Kruse Remix) 08:18 min.
10. David Moreau - Boundless (Original Mix) 07:06 min.
11. Oida Holz - Leaving Mothership (Original Mix) 07:01 min.
12. Anastasia Belosova - Gate 1 (Rob Acid Remix 2) 07:21 min.
13. Various Artists - Backlist Vol. 4 (Continuous Mix By Noah Levin) 59:38 min.

Mastering by <http://sledgermastering.by/>

[contact@evosonicrecords.de](mailto:contact@evosonicrecords.de)

<https://evosonic.de/portfolio/noah-levin/>

<https://evosonic.de/portfolio/evosonic-records-054/>

© Evosonic Records 2021



Chris Maico Schmidt / [mike@evosonic.de](mailto:mike@evosonic.de)  
Evosonic Radio Vision GmbH & Co. KG  
Lankwitzer Straße 19 / 12107 Berlin  
T.: +49 2203 5029444 / F.: +49 2203 5029443  
[evosonic.de](http://evosonic.de)

**EVO SONIC**   
ELECTRONIC MUSIC RECORDS